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A gimnázium után az orvosi egyetemre készültem, de – az akkori elvárásoknak nem megfelelő 
családi hátterem miatt – nem vettek fel. Gondoltam nem adom fel, azt az egy évet guggolva is 
kibírom, és elmentem laboránsnak az Egyesült Gyógy- és Tápszergyárba. Az egy évből 
negyvenegy lett… Közben vegyész, később iparjogvédelmi szakértő lettem, az iparjogvédelmi 
osztály éléről kerültem előnyugdíjba. A Szabadalmi Hivatalban majdnem tíz évig voltam a Magyar 
Iparjogvédelmi és Szerzői Jogi Egyesület főtitkárhelyettese, megkaptam a Gábor Dénes-díjat. 

Igazából renegát kajakos vagyok, a hatvanas években a Vasas Izzóban lapátoltam. A Balatonra 
először a gyár családi üdülőjébe mentünk a gyerekeimmel. Zamárdiban megalakult a cég 
vitorlásszakosztálya, néhány Kalóz és a Kaláris nevű 50-es jelentette a hajóparkot. A 
szakosztályvezető vett rá, hogy üljek be egy Kalózba. Mancsaftolás közben megszerettem a 
vitorlázást. 

A hetvenes évek elején a gyár olcsón vehetett vízparti telket Csopakon, mindössze az volt a 
kikötés, hogy ott sporttevékenységet kellett folytatni. Ekkor a versenyzés mellett a Melipramin 
motoroson segítettem. Sok lelkes ember munkája nyomán bővült a hajópark, Dragonokat, 
Solingokat, 470-eseket, Repülő Hollandit, Cadetokat, Optimisteket vettek. Vidám élet folyt 
Csopakon, a versenyzést nem vette túl komolyan a tagság. 1980-ban a szakszervezeti és a 
pártbizottság szerint a vitorlás szakosztály csak akkor működhetett, ha igazi versenyszakosztállyá 
válik. Olyan szakosztályvezetőt kerestek, aki ráncba tudta szedni a szakosztályt. Rám gondoltak, 
a kajakos versenysport múltam volt a szemükben garancia arra, hogy ez megvalósuljon. 
Gyerektáborokat szerveztünk, megteremtettük az utánpótlás-nevelés feltételeit. Amikor átvettem a 
szakosztályt, a ranglistán a negyvenedikek, 1987-ben negyedikek voltunk. Ekkor lemondtam, mert 
a sportköri elnök szakmai dolgokba is beleszólt, és a civil munkámat is egyre nehezebben tudtam 
a szakosztályvezetői feladataimmal összeegyeztetni. Ezután a Nagyhajós Bizottság titkári teendőit 
láttam el, versenyeket rendeztem és versenybíróként tevékenykedtem. Később – első nőként – az 
MVSz elnökségbe is beválasztottak. 

2012-től a Felügyelő Bizottság tagja vagyok. 

 


